
Verslag online Jeugdraad 6 april 2021: 

Aanwezig: Pieter (voorzitter), Cedric, Noor, Willem, Bram en Robrecht (Chiro Erps-Kwerps), 

Imke, Gilles, Berre, Karlijn (Scouts Kortenberg), Marjon (Jeugd Rode Kruis), Tom, Erik 

(JoJo, onafhankelijke), Aline, Marie, Fatou (Chiro Flurk Everberg), Basil, Mats, Steffi, (JH 

Den Aap), Ronaldo (onafhankelijke), Mit (jeugdconsulente), Ann (schepen jeugd) 

 

Verontschuldigd: Jens (ondervoorzitter), Kauan, Laura, Barbara (Den Aap), Neree (’t 

Excuus), Shayan, Kasper (Den Uyl) 

 Goedkeuring verslag jeugdraad 2 maart 2021 

o Geen opmerkingen. Verslag goedgekeurd.  

 

 Klusjes update (alles op tijd doormailen) 

 

Dringende zaken mogen altijd gemaild worden naar 

gebouwenbeheer@kortenberg.be 

 

Algemene opmerking: bij fuiven geen plakband op de vloer van de sporthal 

plakken. Dit gaat er heel moeilijk af!  

 

o Nieuwe klusjes: 

o Chiro EK:  

 Wanneer wordt de keuken geïnstalleerd? Graag een stand 

van zaken a.u.b. Joeri werd al tweemaal gemaild, maar is 

deze week afwezig. Ann en Mit blijven erachter aan gaan.  

 

o Chiro Everberg:  

 Rolluiken in de keuken zijn nog kapot. Kunnen die gemaakt 

worden?  

 

o Scouts Kortenberg:  

 / 

 

o JH Den Aap:  

 / 

 

o JH ’t Excuus:  

 / 

 

o JH Den Uyl:  

 / 

 

 

 Toer der verenigingen  

 

Chiro Erps-Kwerps 

o / 

 

mailto:gebouwenbeheer@kortenberg.be


Chiro Everberg 

o Niets gedaan 

o Flurkse Feesten zijn verplaatst naar het laatste weekend van juni 

 

Scouts Kortenberg 

o / 

 

JH Den Aap 

o / 

 

JH Den Uyl  

o Het jeugdhuis wat opgeruimd.  

 

’t Excuus 

o / 
 

JoJo 

o Een speeltuintje gemaakt in de Groene Vallei 

o Verjaardagsfeestje  

 

Speelplein 

 / 

Jeugd Rode Kruis 

 / 

 Corona update 

o Lukt het met de nieuwe regels? Uitwisseling? Vragen?  

o Wanneer mogen we opnieuw leuke dingen doen met de leiding?  

 Samenzitten in openlucht met 4 personen kan, mits afstand, 

mondmasker…. Meer voorlopig niet.    

 

 Blokpakket studenten 

o Hoe was het laatste afhaalmoment? Best OK. Er werden nog een 35-tal zakjes 

opgehaald.  

o Wat doen we met de overschot van de goodiebags? Er zijn er nog een 80-tal 

over.  

 Uitdelen aan de jeugdraad of verdelen onder de eigen vereniging?  

 Jeugdverenigingen hebben niet veel interesse, dus…  

 Jeugdhuis Den Aap ruimt de zakjes op. Wat nog bruikbaar is 

(koekjes, drankjes…), wordt meegenomen naar de 

eerstvolgende fysieke jeugdraad.  

 

 Blokspots mei-juni + augustus-september 

o Er zijn al verschillende zalen onderzocht zoals OC De Zolder, Atrium, OC 

Oud Gemeentehuis, OC Berkenhof, sporthallen, de Bib, kerken, Abdij, 



jeugdlokalen, jeugdhuizen, UPC Kortenberg, maar allen tot hiertoe zonder 

resultaat.  

o Mogelijks een kleine kans in de kerk van Erps, maar dit is voorlopig nog 

onduidelijk.  

o Andere, kosteloze suggesties? 

 Eventueel een tent (cfr. Inschrijvingstent speelplein zomer 2020): te 

warm, geen WiFi  

 Privé feestzalen: Lindenhof, De Venkel, De Klok, zaaltje boven Bar 

Bruis, … 

 

 Renovatie sporthal Erps-Kwerps 

 

Feedback vanuit dienst Cultuur:  

Er werd gevraagd om bij de renovatie van de polyvalente zaal E-K de capaciteit van de zaal te 

verhogen. De nieuwe capaciteit zou 1320 personen zijn.  

Bij optredens/fuiven zou het het meest logisch zijn om het podium aan de achterzijde van de 

zaal te plaatsen. (zie bijlage) 

In dat geval verlies je een heel aantal nooduitgangen waardoor de capaciteit beperkt blijft tot 

840 personen. Dit is gelijkaardig aan de huidige opkomst voor bv Tournee General. 

 

Enkel wanneer men het podium aan de straatzijde plaatst zal men de zaalcapaciteit ten volle 

kunnen benutten. (zie bijlage). Indien we dit zouden willen aanpassen komt hier een grote 

kost bij kijken en het verlies van een tiental parkeerplaatsen. 
 

 

 Feedback Cultuur: Ik denk dus dat we de boodschap aan de jeugdverenigingen 

moeten geven dat een capaciteitsverhoging mogelijk is, afhankelijk van de locatie 

van het podium. 

 

 Wat met de andere puntjes die vanuit de jeugdraad werden aangehaald: sommige 

zaken in de plannen werden aangepast. Onduidelijk welke puntjes al dan niet 

meegenomen werden. Mit: terugkoppeling aan Stien vragen.  

 

 Varia 

  

o Jeugdraadweekend: verplaatsen of afgelasten?  

 We verplaatsen dit naar een later tijdstip: 1-2-3 oktober  

 

o Oproep Corona-stewards tijdens schattenzoektochten Buitenspeeldag 

 Op de Buitenspeeldag (woensdag 21 april van 13 tot 18 u.) zullen er 

twee schattenzoektochten plaatsvinden (kleuters + lagere school, in 

Park van de Oude Abdij + bos achter scoutslokalen), in samenwerking 

met Jojo vzw. In functie van Corona: Bij het start- en eindpunt en 

doorheen het parcours moeten er stewards voorzien worden die een 

oogje in het zeil kunnen houden en mensen actief kunnen aanspreken 

om afstand te houden en een mondmasker te dragen indien nodig.  

 Zijn er vrijwilligers vanuit de jeugdraad? Of is dit iets voor de JIN 

en/of Aspi+ om een centje bij te verdienen in functie van hun kamp?  

 Er wordt ten voordele van de vereniging een vergoeding van 7 euro/uur 

per persoon voorzien. 



 Chiro Flurk, Chiro EK en Scouts hebben interesse voor hun 

oudste groepen.  

 Mit neemt verder contact op met Marie, Robrecht en Karlijn.  

 

o Terugkoppeling Kindergemeenteraad 17/03 

 De Kindergemeenteraad werd ook als focusgroep bevraagd in het kader 

van het project ‘Kindvriendelijke gemeente’. Er werd met de kinderen 

dieper ingegaan op volgende drie thema’s: Vrije tijd, veiligheid en 

publieke ruimte/wonen/mobiliteit/milieu 

 Bijkomend: Pieter haalt aan dat het jammer was dat de focusgroep met 

de jeugdraad niet ten volle benut werd. Weinig input vanuit sommigen, 

inbellen vanuit het park… geen ideale omstandigheden om met een 

externe van Bataljong input te geven. Jammer, maar niets meer aan te 

doen.  

 

o Jaks: infoblad@kortenberg.be &  mit.vangompel@kortenberg.be voor 20/04 

binnen brengen voor de maand juni. 

 

o Volgende JR  

 Dinsdag 4 mei, 20 u., online  

 Schepen Vannerem heeft die avond cultuurraad, dus verontschuldigt 

zich alvast.  

 

o Jojo gaat nu donderdag- en vrijdagavond lasershooten als activiteit. Zijn er nog 

mensen die dit mee willen begeleiden, telkens van 18 tot 19.30 u. Bij interesse, 

graag een seintje aan Tom en/of Erik.  

 

o Chiro Erps-Kwerps is uitgenodigd om in de boomhut van Jojo te gaan spelen in 

het Silsomhof.  

 

o Wat gaat iedereen doen komende weken?  

 Chiro EK: komend weekend: take away Chirorestaurant 

 Jojo: Eind deze week lasershooting 

 

 

 

Volgende jeugdraad: dinsdag 4 mei om 20 u. 
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